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10 dages forespørgsel 
 
Den meget omtale der har været i pressen, og diverse dokumenter som er 

blevet tilsendt byrådspolitikere her i Århus, har jeg følgende spørgsmål, 

som jeg gerne vil have besparet. 

Det drejer sig om lokalplan 148 der omfatter arealerne ved Skejby sygehus 

 

1. Hvilke matrikler var det, der var reserveret til sygehus/bolig byggeri i 

lokalplan 148 

2. Hvilken lokalplan afløste lokalplan 148  

3. Har alle dokumenter vedrørende lokalplan 148 været tilgængelig for 

offentligheden og Århus Byråd, gennem årene   

4. Da Århus Amt blev nedlagt, og man fik Region Midtjylland, blev 

alle arealer ved Skejby da overdraget til Region Midtjylland. 

5. Har alle dokumenter vedr. sygehus byggeriet i Skejby, som Århus 

kommune har udarbejdet været tilgængelig for Region Midtjylland 

og Regions rådet gennem årene.  

6. Har region Midtjylland og Regions rådet fået de nødvendige 

oplysninger fra Århus kommune, om ekspropriationen af jorden som 

er blevet anvendt til den nye vej’’ Paludan Møllers vej, ’’ som i 

forvejen var eksproprieret jord som Århus kommune på daværende 

tidspunkt stadig var ejer af, da det ikke var overdraget til Region 

Midtjylland. Og hvorfor var jorden ikke overdraget til regionen, da 

det var grundlaget for ekspropriationen.  

 

 

Byrådsmedlem i Århus 

Knud N. Mathiesen 
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